
Data przyjęcia protokołu: 28 kwietnia 2022 roku

ROP.0002.3.2022

PROTOKÓŁ NR XXXVII/22

XXXVII SESJI RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

Z DNIA 31 MARCA 2022 ROKU

Sesja odbyła się stacjonarnie w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki oraz w sposób 

zdalny z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. Sesji przewodniczył 

i obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół 

sporządził podinspektor w Urzędzie Gminy Zielonki Michał Kaźmierski.

Ad 1. Otwarcie XXXVII sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący obrad M. Golanko stwierdził kworum i prawomocność do podejmowania 

uchwał (obecność potwierdziło 21 radnych), po czym o godzinie 9.30 otworzył XXXVII 

sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023. Przewodniczący przywitał 

obecnych na sesji gości: Wicestarostę Powiatu Krakowskiego p. Arkadiusza 

Wrzoszczyka, Dyrektora Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego p. Jacka Grygę, 

Przewodniczącego Rady Powiatu Krakowskiego p. Piotra Goraja, obecnych na sali 

radnych Rady Powiatu Krakowskiego: p. Wojciecha Karwata, p. Jarosława Raźnego oraz 

biorących udział w posiedzeniu w sposób zdalny p. Katarzynę Stadnik i p. Wojciecha 

Bosaka.

Ad 2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący obrad przedstawił proponowany porządek sesji:

3. Przyjęcie protokołów XXXV i XXXVI sesji.

4. Informacja w zakresie inwestycji drogowych realizowanych na terenie gminy 

Zielonki przez Zarząd Dróg Powiatu Krakowskiego. Wystąpienie zaproszonych 

gości.

5. Sprawozdania z prac komisji.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w 

ramach Inicjatyw Samorządowych w latach 2022 – 2023;

2) rozpatrzenia wniosku;

3) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022;

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.
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7. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

9. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący M. Golanko zgłosił wniosek w sprawie rozszerzenia porządku obrad w 

pkt 6 o podpunkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie: określenia zakresu pomocy 

świadczonej przez Gminę Zielonki na rzecz obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - 

Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard 

Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 

Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata 

Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska.

Wniosek został jednogłośnie przyjęty.

Przewodniczący przedstawił aktualny porządek obrad wraz z przyjętą zmianą i zarządził 

głosowanie nad jego ustaleniem.

3. Przyjęcie protokołów XXXV i XXXVI sesji.

4. Informacja w zakresie inwestycji drogowych realizowanych na terenie gminy 

Zielonki przez Zarząd Dróg Powiatu Krakowskiego. Wystąpienie zaproszonych 

gości.

5. Sprawozdania z prac komisji.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w 

ramach Inicjatyw Samorządowych w latach 2022 – 2023;

2) rozpatrzenia wniosku;

3) określenia zakresu pomocy świadczonej przez Gminę Zielonki na rzecz obywateli 

Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa;

4) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022;

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.

7. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
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9. Zamknięcie sesji.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - 

Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard 

Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 

Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata 

Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty.

Ad 3. Przyjęcie protokołów XXXV i XXXVI sesji.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu XXXV sesji. 

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - 

Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard 

Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 

Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata 

Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska.

Protokół XXXV sesji z 31 stycznia 2022 r. został jednogłośnie przyjęty.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu XXXVI 

sesji. Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 

0, NIEOBECNI: 0 Wyniki imienne: ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik 

- Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard 

Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 

Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata 

Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska.

Protokół XXXVI sesji z 24 lutego 2022 r. został jednogłośnie przyjęty.

Ad 4. Informacja w zakresie inwestycji drogowych realizowanych na terenie gminy 

Zielonki przez Zarząd Dróg Powiatu Krakowskiego. Wystąpienie zaproszonych 

gości.

Wicestarosta Powiatu Krakowskiego A. Wrzoszczyk omówił przebieg inwestycji 

infrastrukturalnych prowadzonych na terenie gminy Zielonki. Poinformował, że zadania, 

które są obecnie realizowane lub zostaną rozpoczęte w tym roku opiewają na kwotę 

blisko 63,5 mln zł. Wicestarosta A. Wrzoszczyk przedstawił najważniejsze inwestycje 

jakie są obecnie prowadzone. Następnie omówił źródła ich finansowania, wskazując przy 
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tym na fundusze jakie Powiat Krakowski otrzymał na ten cel z dotacji rządowych. W 

dalszej kolejności głos zabrał Dyrektor Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego J. Gryga, 

który przedstawił i szczegółowo omówił prezentację z działalności ZDPK na terenie gminy 

Zielonki.

Wójt B. Król podziękował przedstawicielom Powiatu Krakowskiego za obecność na sesji 

oraz podejmowanie aktywnej współpracy z gminą.

Przewodniczący Rady Powiatu Krakowskiego P. Goraj dziękując za zaproszenie na sesję 

przypomniał o wieloletniej, ścisłej współpracy z samorządem gminy Zielonki oraz o 

kolejnych planowanych działaniach inwestycyjnych. Radny Rady Powiatu Krakowskiego 

J. Raźny poinformował o działaniach podejmowanych na rzecz wspierania inicjatyw 

infrastrukturalnych, w tym budowy i remontu dróg i chodników na terenie gminy Zielonki. 

Radny Rady Powiatu Krakowskiego W. Karwat omówił prace podejmowane w Komisji 

Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej Rady Powiatu dotyczące realizacji zadań 

inwestycyjnych na terenie gminy Zielonki. Radny W. Bosak podziękował za zaproszenie i 

wieloletnią współpracę z samorządem gminy. W swojej wypowiedzi odniósł się także do 

kwestii przebudowy drogi Januszowice – Korzkiew – Grębynice przedstawiając 

argumenty za budową chodnika w tym rejonie.

Po wystąpieniu zaproszonych gości głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Zielonki K. Olawski, informując o środkach finansowych przekazywanych dotychczas 

przez samorząd gminy Zielonki na rzecz modernizacji i budowy dróg we współpracy z 

Powiatem Krakowskim. Przewodniczący M. Golanko udzielił głosu radnemu P. 

Podleśnemu, który poruszył temat drogi powiatowej nr 2133K prowadzącej przez 

miejscowości Januszowice – Korzkiew – Grębynice. Przypomniał, że gmina Zielonki 

zawsze dążyła do tego, aby przy tej trasie powstał chodnik przeznaczając środki 

finansowe na działania projektowe w tym zakresie. W 2021 roku Zarząd Dróg Powiatu 

Krakowskiego podjął jednak decyzję o budowie w ciągu tej drogi utwardzonego pobocza. 

Radny P. Podleśny przypomniał o debacie publicznej jaka miała miejsce we wrześniu 

2021 roku w Januszowicach, w trakcie której mieszkańcy wypowiedzieli się 

zdecydowanie przeciwko budowie utwardzonego pobocza. Uczestnicy spotkania wyrazili 

opinię, iż wolą poczekać na projekt chodnika lub podział zadania na mniejsze odcinki, 

aby w ten sposób można było realizować to duże przedsięwzięcie. Radny P. Podleśny 

podkreślił, że mieszkańcy mają świadomość, że muszą poczekać, że jest to duże i 

kosztowne zadanie. W dalszej części swojej wypowiedzi radny odniósł się do wniosku o 

dofinansowanie przedmiotowej inwestycji jaki został złożony w ramach Rządowego 
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Funduszu Rozwoju Dróg. Zarzucił wnioskodawcom poświadczenie nieprawdy w 

oświadczeniu informującym o tym, iż zebrano wszystkie zgody od mieszkańców 

(właścicieli nieruchomości) sąsiadujących z drogą na przeprowadzenie tej inwestycji. W 

odpowiedzi Wicestarosta A. Wrzoszczyk poinformował, iż tylko Zarząd Powiatu może 

rekomendować Radzie Powiatu pewne rozwiązania, które dotyczą infrastruktury 

drogowej. Jak zapewnił, stanowisko wyrażone przez mieszkańców zostało przedstawione 

pod obrady Zarządu. Odnosząc się do kwestii dokumentacji projektowej dla tego zadania, 

poinformował iż odpowiedzialnym za jej przygotowanie była wyspecjalizowana jednostka 

Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego. Zgłoszenie zostało przyjęte, rekomendacja została 

dołączona do wniosku i jest w tej chwili w realizacji. Decyzja Zarządu na dzień dzisiejszy, 

co do realizacji tego zadania jest taka, że w związku z tym że otrzymaliśmy 

dofinansowanie ze środków rządowych, ZDPK otrzymał polecenie wykonania 

postępowania przetargowego - po jego zakończeniu zostaną podjęte dalsze decyzje.

Kolejny do głosu zgłosił się radny T. Łysek, który zwrócił się o rozpoczęcie realizacji 

projektu budowy ronda w miejscowości Bibice. Podał również przykłady nisko 

budżetowych rozwiązań infrastrukturalnych, które mogą poprawić bezpieczeństwo na 

drodze (lustra, przejścia dla pieszych, rejestratory prędkości). Radny zwrócił się z 

wnioskiem o wdrożenie takich rozwiązań na drogach powiatowych przebiegających przez 

sołectwo Bibice.

Radna M. Listoś zgłosiła problem występujący na rondzie przy CH Atut. Wyspa ronda jest 

zajeżdżana przez samochody ciężarowe. Radna poinformowała o konieczności 

nasadzeń w tym miejscu, uporządkowania kostki brukowej. Zwróciła uwagę, że jest to 

reprezentatywne miejsce dla sołectwa Węgrzce. Radna zapytała także o inwestycje 

Park&Ride przy stacji kolejowej PKP w Batowicach. W odpowiedzi Wicestarosta A. 

Wrzoszczyk poinformował, że nie jest jeszcze znany kosztorys modernizacji ronda, 

dopiero po ustaleniu zakresu finansowego prac, projekt zostanie przedstawiony pod 

obrady Zarządu Powiatu.

Radny K. Krzyworzeka poruszył kwestię poprawy bezpieczeństwa pieszych w rejonie ul. 

Ks. A. Zięby, w tym budowy przejścia dla pieszych na wysokości ul. Józefa i Agaty 

Gwizdałów. Zwrócił uwagę, że mieszkańcy sąsiadujących z ul. Ks. A. Zięby 

nieruchomości nie mają możliwości bezpiecznego przejścia na drugą stronę ulicy. Radny 

poruszył także kwestię zimowego utrzymania dróg powiatowych, w tym newralgicznych 

sytuacji, w której służby gminne nie mogły podjąć pracy na drogach w związku z 

trudnościami z przejazdem przez drogi powiatowe. Radny zwrócił się o odpowiedź 
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pisemną ws. przejścia dla pieszych na ul. Ks. A. Zięby. Radny D. Dragosz zasygnalizował 

potrzebę wykonania kładki dla pieszych na wysokości istniejącego mostku, łączącego ul. 

Ks. A. Zięby z ul. Gwizdałów.

Rady K. Gaweł zasygnalizował potrzebę podejmowania kolejnych działań projektowych w 

zakresie infrastruktury drogowej. Poruszył kwestię budowy chodnika w ciągu ulicy 

Garlickiej (od Zielonek w kierunku Garlicy Murowanej).

Radna J. Kwaśny odniosła się do dyskutowanego tematu drogi powiatowej nr 2133K 

przypominając o wyrażonym przez mieszkańców stanowisku braku zgody na budowę 

utwardzonego pobocza. Jest to niebezpieczna i nie akceptowana społecznie propozycja. 

Zwróciła się także z wnioskiem dotyczącym bieżącego utrzymania tej drogi, wnosząc o 

odnowienie i lub pomalowanie pasów drogowych wzdłuż całego jej odcinka.

Radna A. Radosz-Kwasek wskazała na potrzebę budowy przejścia dla pieszych w rejonie 

siedziby Niepublicznej Szkoły Podstawowej im. S. Lema w Bibicach.

Radna M. Gadzik Wójcik zabrała głos w temacie ul. Galicyjskiej w Zielonkach, zwracając 

uwagę na konieczność podjęcia prac porządkowych i oczyszczenia jezdni z zalegającego 

błota i kurzu. Ponadto w okolicach tej drogi powstają kolejne osiedla mieszkaniowe, 

wzmaga się ruch pieszych, w związku z czym pojawia się potrzeba budowy kolejnych 

przejść dla pieszych w tym rejonie.

Radna M. Żylska w swojej wypowiedzi podziękowała radnym rady powiatu krakowskiego, 

dyrektorowi ZDPK oraz staroście za przychylność i wsparcie w realizacji zadania 

inwestycyjnego jakim jest budowa chodnika w Woli Zachariaszowskiej.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Zielonki R. Krawczyk – przypomniał dyskusję jaka 

miała miejsce przed kilkoma laty na zamku w Korzkwi. Dotyczyła ona poprawy 

bezpieczeństwa pieszych w ciągu drogi powiatowej Januszowice – Korzkiew – 

Grębynice. Zapadły wtedy pewne uzgodnienia, aby w tym miejscu powstał chodnik, a nie 

jedynie utwardzone pobocze. Zwrócił uwagę, że ruch samochodowy stale w tym rejonie 

wzrasta, w związku z tym jest potrzeba budowy takiej infrastruktury, która zapewni jak 

największe bezpieczeństwo użytkownikom tej drogi. Chodnik z wyniesionymi 

krawężnikami będzie trwałą i akceptowaną przez mieszkańców inwestycją.

Radny P. Podleśny w swojej wypowiedzi odniósł się ponownie do tematu drogi nr 2133K 

informując o zebraniu 434 podpisów mieszkańców, opowiadających się za 

projektowaniem i budową w tym miejscu chodnika. Wójt B. Król – odcinek drogi 

Januszowice – Korzkiew – Grębynice wzbudza wiele emocji i jest w ostatnim czasie 

szeroko dyskutowany. Gmina nie będzie uczestniczyła we współfinansowaniu 
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przedsięwzięcia mającego na celu budowę w tym rejonie utwardzonego pobocza - nie ma 

takiej woli. Chcemy jako samorząd bezpiecznego chodnika w tym miejscu. Przypomniał, 

że gmina przekazała już w przeszłości swój udział finansowy na projekt ZRID. 

Wielokrotnie podnoszono także inicjatywę etapowania prac inwestycyjnych, jeśli nie 

będzie możliwości realizacji od początku do końca całego odcinka. Wójt B. Król 

podkreślił, że oczekiwanie gminy w tym zakresie jest jednoznaczne - powiat powinien 

rozpocząć projektowanie ciągu chodnikowego. W dalszej części swojej wypowiedzi 

dodał, że liczy także na większą przychylność Dyrekcji ZDPK w realizacji mniejszych 

inwestycji infrastrukturalnych, zgłaszanych zarówno przez Urząd jaki i sołtysów (montaż 

luster, przejść dla pieszych, wiat przystankowych, rejestratorów prędkości). Przypomniał, 

że gmina Zielonki w latach 2015 – 2021 wyłożyła z własnego budżetu kwotę blisko 6,5 

mln zł. z przeznaczeniem na budowę lub modernizację dróg powiatowych. W tym samym 

czasie Powiat Krakowski wyasygnował z własnych dochodów kwotę ok. 1,4 mln zł. 

Docenić należy w tym miejscu skuteczność Zarządu Powiatu w pozyskiwaniu 

zewnętrznych środków finansowych, ale równie ważnym jest skala udziału partnera, która 

finansowana jest z jego własnych dochodów.

Dyrektor J. Gryga – podziękował za wypowiedź p. Wójta, w której zwrócił uwagę, że 

współpraca pomiędzy gminą, a powiatem przebiega nie tylko na polu inwestycji w 

infrastrukturę drogową. W odniesieniu do podnoszonych w dyskusji głosów dotyczących 

poprawy bezpieczeństwa pieszych, dodał że istotnym jest zachowanie odpowiednich 

proporcji w relacji kierowca – pieszy. Pożądana jest w tym zakresie optymalizacja działań 

korzystnych z punktu widzenia wszystkich uczestników ruchu drogowego.

Radny P. Podleśny po raz kolejny nawiązał do omawianej już kwestii modernizacji drogi 

powiatowej nr 2133K podając przykłady zagrożeń dla ruchu pieszych i samochodów, w 

sytuacji budowy w tym miejscu jedynie utwardzonego pobocza.

Radna R. Kosno odniosła się do kwestii budowy przejścia dla pieszych w rejonie ul. 

Granicznej w Bibicach wskazując, że osoby wysiadające z autobusu nie mają możliwości 

bezpiecznego przedostania się na drugą stronę ulicy. Poruszyła również temat budowy 

utwardzonego pobocza przy drodze 2133K przedstawiając swoje negatywne stanowisko 

w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Powiatu Krakowskiego P. Goraj podziękował za wszystkie głosy 

jakie pojawiły się w dyskusji i złożył wszystkim obecnym na sesji życzenia z okazji 

zbliżających się Świąt Wielkanocnych.

Radny Rady Powiatu Krakowskiego J. Raźny odniósł się do kwestii zimowego utrzymania 
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dróg i chodników oraz wniosku o przejście dla pieszych przy ul. Granicznej.

W związku z wyczerpaniem tego punktu porządku obrad, Przewodniczący M. Golanko 

podziękował za dyskusję i zarządził 15 min. przerwy.

Ad 5. Sprawozdania z prac komisji.

 Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej radny K. Gaweł przedstawił 

sprawozdanie z posiedzenia w dniu 30 marca.

 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. 

Krzyworzeka przedstawił sprawozdanie z posiedzenia w dniu 28 marca.

 Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-

Wójcik przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia w dniu 24 marca.

 Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś przedstawiła 

sprawozdanie z posiedzenia w dniu 18 marca.

 Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej K. Lepiarczyk przedstawił 

sprawozdanie z posiedzenia w dniu 28 marca.

 Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft przedstawiła sprawozdanie z 

posiedzenia w dniu 28 marca.

 Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot przedstawiła 

sprawozdanie z posiedzenia w dniu 21 marca.

 Przewodniczący Komisji Budżetowej radny T. Łysek przedstawił sprawozdanie z 

posiedzenia w dniu 29 marca.

Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy Zielonki.

Ad 6. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację 

zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w latach 2022 – 2023,

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję Budżetową: 5 głosów „za” 

oraz komisję Infrastruktury Liniowej: 5 głosów „za”. Przewodniczący zarządził 

głosowanie. Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, 

Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, 

Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, 

Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 

Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. BRAK 

GŁOSU (1) Joanna Kwaśny. Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXXVII/18/2022.
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2) rozpatrzenia wniosku.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję Skarg, Wniosków i 

Petycji: 5 głosów „za”. Przewodniczący zarządził głosowanie. Wyniki głosowania: ZA: 

21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki 

imienne: ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof 

Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena 

Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 

Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. Uchwała została podjęta i 

otrzymała nr XXXVII/19/2022.

3) określenia zakresu pomocy świadczonej przez Gminę Zielonki na rzecz 

obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa.

Sekretarz Gminy B. Potoniec omówiła projekt uchwały. Przewodniczący M. Golanko 

wyraził słowa uznania dla wszystkich tych, którzy włączyli się w pomoc na rzecz 

potrzebujących. Do podziękowań przyłączył się Wójt B. Król wyróżniając strażaków, 

pracowników urzędu i wszystkie osoby zaangażowane w pracę dla uchodźców z Ukrainy. 

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - 

Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard 

Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 

Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata 

Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXXVII/20/2022.

4) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022.

Skarbik Gminy A. Adamczuk omówiła proponowane zmiany w uchwale Budżetowej wraz 

z autopoprawką. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję 

Budżetową: 5 głosów „za”. Do dyskusji zgłosiła się radna R. Toft pytając o kwotę 2,5 mln 

zł zabezpieczoną w planie wydatków majątkowych na budowę boiska o sztucznej 

nawierzchni dla LKS Zieleńczanka. Zwróciła uwagę, że będzie to już trzecie boisko dla 

klubu, wliczając w to teren z którego korzysta obecnie oraz boisko w Pękowicach. Radna 

zapytała o uzasadnienie takiego wydatku, wskazując że są także inne potrzeby jak np. 

inwestycje chodnikowe w rejonie ulic Rzyczyska i Jurajskiej. Przewodniczący M. Golanko 

– przypomniał, że historycznie będzie to pierwsze boisko dla klubu. W Zielonkach 
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powstało nowe zaplecze socjalne dla zawodników, ale w ślad za tym nie powstała 

profesjonalna baza treningowa. Boisko główne nie jest obecnie przystosowane do 

całorocznej gry, w każdych warunkach atmosferycznych. Przypomniał, że w związku z 

budową Północnej Obwodnicy Krakowa wyłączona została z użytkowania baza 

treningowa klubu. Przewodniczący M. Golanko odniósł się do wspólnych ustaleń radnych 

i Urzędu, iż odszkodowanie za grunt który został zabrany pod budowę POK będzie 

przeznaczony na cel jakim jest budowa boiska, które będzie dla klubu podstawowym 

placem gry.

Wójt B. Król - na dzisiaj klub ma jedno boisko, z którego korzysta. W Pękowicach 

istniejącym kompleksem sportowym zarządza Stowarzyszenie Perła Pękowic i na prośbę 

klubu LKS Zieleńczanka zawodnicy z Zielonek mogą nieodpłatnie korzystać z tego 

terenu. Zaplecze sanitarne, które wkrótce zostanie w pełni wyposażone, przewidziane 

zostało na potrzeby sołectwa Pękowice. Odszkodowanie za grunty utracone na potrzeby 

budowy POK, tak jak było to zapowiadane, zadysponowane zostaną na budowę 

całorocznego boiska ze sztuczną nawierzchnią dla klubu LKS Zieleńczanka.

Radny K. Gaweł poparł przeznaczenie środków finansowych z odszkodowania na rzecz 

klubu piłkarskiego z Zielonek.

Radny D. Dragosz podziękował za potwierdzenie wspólnych ustaleń dotyczących 

dofinansowania budowy boiska. Odniósł się do zaplanowanych na 2023 rok Igrzysk 

Europejskich, które odbędą się w Krakowie. Budowa profesjonalnego boiska 

treningowego i sąsiedztwo gospodarza tak wielkiej imprezy sportowej przyczyni się do 

promocji gminy - z terenów sportowych w Zielonkach będą mogli korzystać reprezentanci 

drużyn narodowych biorących udział w Igrzyskach. Wójt B. Król – wyraził stanowisko, w 

którym podtrzymuje wspólne ustalenia dotyczące przeznaczenia środków finansowych z 

odszkodowania za tereny zabrane pod POK.

Radny K. Krzyworzeka poparł takie rozwiązanie opowiadając się za wykorzystaniem 

pełnej kwoty na ten cel. W podobnym tonie wypowiedział się Wiceprzewodniczący R. 

Krawczyk, który dodał, że odszkodowanie za zajęte grunty nie jest przypisane dla klubu 

Zieleńczanka, a dysponentem tych środków jest gmina Zielonki.

W związku z brakiem innych głosów w dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie 

autopoprawki do projektu uchwały ws. zmiany uchwały budżetowej. Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki 

imienne: ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof 
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Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena 

Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 

Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. Autopoprawka została 

przyjęta jednogłośnie. Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z 

przyjętą autopoprawką. Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: ZA (21) Piotr Calik, Dariusz 

Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 

Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 

Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 

Marta Żylska. Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXXVII/21/2022.

5) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez komisję Budżetową: 

5 głosów „za”. Przewodniczący zarządził głosowanie. Wyniki głosowania: ZA: 21, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. Wyniki imienne: 

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, 

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz 

Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 

Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. Uchwała została podjęta i otrzymała nr 

XXXVII/22/2022.

Ad 7. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

 25 lutego brałem udział w wewnętrznym spotkaniu Sztabu Kryzysowego, 

zwołanego w związku z wojną na Ukrainie. Podczas spotkania omówiono 

możliwości pomocy uchodźcom. Samorząd rozpoczął działania przygotowawcze, 

m.in. wytypowano lokale gminne, w których można przyjąć uciekających przed 

wojną. Gmina Zielonki zgłosiła do Wojewody Małopolskiego gotowość przyjęcia 

uchodźców w dwóch lokalizacjach: Ośrodku Wypoczynkowo-Szkoleniowym w 

Korzkwi oraz budynku po Szkole Podstawowej w Korzkwi.

 25 lutego brałem udział w wideokonferencji Powiatowego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego z Wójtami i Burmistrzami na temat sytuacji na Ukrainie. 

Dyskutowano nt. przyjmowania uchodźców wojennych na terenie Powiatu 

Krakowskiego.

 25 lutego uczestniczyłem w spotkaniu w Komisariacie Policji w Zielonkach, 
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podczas którego złożono podziękowania przechodzącemu na emeryturę 

Komendantowi Komisariatu Policji w Zielonkach podinsp. Andrzejowi 

Kowalskiemu. Nowym Komendantem Komisariatu został podkomisarz Adam 

Kwapiński.

 26 lutego odbyło się zebranie sprawozdawcze za rok 2021rok w OSP Owczary.

 26 lutego odbyło się zebranie sprawozdawcze za rok 2021 w OSP Bosutów.

 27 lutego brałem udział w wideokonferencji z Wojewodą Małopolski, na której 

zostały omówione bieżące działania związane z sytuacją na Ukrainie. 

Zdecydowałem na wyznaczenie Pana Arnolda Kuźniarskiego na stanowisko 

koordynatora ds. zapewnienia noclegów i wyżywienia dla uchodźców wojennych 

na terenie naszej Gminy.

 27 lutego we współpracy z Wojewodą Małopolskim w Ośrodku Wypoczynkowym 

Korzkiew przejęliśmy pierwszych uchodźców z Ukrainy. Z rezerwy kryzysowej 

budżetu Gminy Zielonki zdecydowałem się na przeznaczenie 100 tys. zł na 

doposażenie w/w ośrodka oraz budynku po szkole w Korzkwi. Większość tej kwoty 

została już wydatkowana. Zakupiono m.in. łóżka, pościel, koce, ręczniki, talerze i 

sztućce.

 28 lutego uczestniczyłem w wideokonferencji Starosty Krakowskiego 

zorganizowanej w temacie podejmowanych działań w związku z zaistniałą 

sytuacją na Ukrainie.

 28 lutego w Ośrodku Wypoczynkowym w Korzkwi zakwaterowano pierwsze 3 

rodziny uchodźców z Kijowa.

 2 marca uczestniczyłem w wideokonferencji Starosty Krakowskiego organizowanej 

po raz kolejny w temacie pomocy uchodźcom z Ukrainy.

 2 marca przeprowadziłem spotkanie robocze podczas którego, omawiano 

koncepcję projektu budynku Biblioteki i Izby Regionalnej w Zielonkach. W 

spotkaniu uczestniczyli m.in.: Dyrektor Biblioteki Publicznej w Zielonkach M. 

Zieliński oraz przedstawiciel firmy projektującej Projekty Gotowe.pl Spółka 

Architektoniczna.

 W nocy z 3 na 4 marca w Ośrodku Wypoczynkowym w Korzkwi została 

zakwaterowana kolejna grupa uchodźców z terenu okupowanej Ukrainy.

 4 marca brałem udział w VI posiedzeniu Komitetu Sterującego Metropolii 

Krakowskiej dot. zintegrowanego publicznego transportu zbiorowego. Podczas 

spotkania dyskutowano min. nt. harmonogramu oraz wdrażania kolejnych kroków 

12



prowadzących wprowadzenia integracji taryfowo-biletowej w publicznym 

transporcie zbiorowym oraz założeń i wniesionych uwag do projektu uchwały ws. 

zasad finansowania publicznego transportu zbiorowego.

 4 marca uczestniczyłem w kolejnej wideokonferencji Starosty Krakowskiego 

organizowanej w związku z koniecznością pomocy uchodźcom wojennym z 

Ukrainy.

 4 marca odbyłem spotkanie z architektem odpowiedzialnym za projekt Hali 

Magazynowej PUK Zielonki.

 6 marca CKPiR w Zielonkach po raz kolejny zorganizowało Bieg Tropem Wilczym. 

W organizowanym wydarzeniu wzięło udział 100 uczestników, którzy oddali hołd 

Żołnierzom Wyklętym.

 7 marca wziąłem udział w roboczym posiedzeniu Walnego Zebrania Członków 

Stowarzyszenia Metropolia Krakowska. Posiedzenie w całości dotyczyło kwestii 

wynikających z wojny na Ukrainie, min. organizowania pomocy gmin dla 

uchodźców.

 7 marca odbyłem spotkanie z nowym Komendantem Komisariatu Policji w 

Zielonkach podkom. Adamem Kwapińskim.

 8 marca wziąłem udział w spotkaniu z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich 

Panem Robertem Góreckim, Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych Panem 

Jackiem Grygą oraz z projektantami w sprawie ul. Trojanowickiej w Zielonkach i ul. 

Brzozowej w Bibicach. Na spotkaniu uzgadniano projekty skrzyżowań dróg 

gminnych z drogą wojewódzką i powiatową.

 8 marca uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorami Szkół i Przedszkoli z terenu 

Gminy Zielonki. Dyskutowano nt. konieczności wprowadzenia zmian w organizacji 

pracy z powodu napływu dzieci pochodzących z Ukrainy do placówek 

edukacyjnych.

 9 marca brałem udział w kolejnej wideokonferencji z Wojewodą Małopolskim, 

podczas której omawiano kwestie związane z organizacją bazy noclegowej dla 

uchodźców z objętej konfliktem zbrojnym Ukrainy.

 W nocy z 9 na 10 marca w Korzkwi zakwaterowano kolejną grupę uchodźców z 

Ukrainy. Przydał się magazyn darów od naszych mieszkańców, w którym znalazły 

się potrzebne rzeczy dla uciekających przed wojną uchodźców.

 10 marca odbyło się spotkanie z Sołtysami Gminy Zielonki. Podczas spotkania 

sołtysom przekazano min. informacje nt. konieczności wymiany pieców i 
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obowiązku złożenia deklaracji do Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków 

(CEEB) oraz na temat programu Czyste Powietrze.

 10 marca uczestniczyłem w kolejnej wideokonferencji Starosty Krakowskiego 

dotyczącej podejmowanych działań związanych z wojną na Ukrainie.

 11 marca uczestniczyłem w wideokonferencji organizowanej przez Małopolską 

Kurator Oświaty Panią Barbarę Nowak w temacie edukacji dzieci i młodzieży - 

uchodźców z Ukrainy.

 11 marca br. przeprowadziłem spotkanie z dyrektorami szkół podstawowych z 

terenu Gminy Zielonki, po którym podjąłem decyzję o utworzeniu oddziałów 

przygotowawczych dla uczniów pochodzących z terenu Ukrainy, nie posługujących 

się językiem polskim. Oddziały zostały uruchomione w trzech szkołach 

podstawowych: w Zielonkach, Bibicach i Przybysławicach.

 14 marca wziąłem udział w spotkaniu organizowanym przez Wojewodę 

Małopolskiego. Tematem spotkania było wsparcie uchodźców z Ukrainy, ze 

szczególnym uwzględnieniem organizacji miejsc noclegowych oraz form ich 

finansowania przez państwo.

 15 marca przeprowadziłem kolejne spotkanie podczas którego, omawiano 

koncepcję projektu budynku Biblioteki i Izby Regionalnej w Zielonkach. W 

spotkaniu uczestniczyli m.in.: Dyrektor Biblioteki Publicznej w Zielonkach M. 

Zieliński oraz przedstawiciel firmy projektującej Projekty Gotowe.pl Spółka 

Architektoniczna.

 15 marca uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami firmy INSBUD z 

Tarnowa - wykonawcą kanalizacji. Dyskutowano na temat waloryzacji umowy.

 17 marca uczestniczyłem w wideokonferencji Wojewody Małopolskiego z Wójtami i 

Burmistrzami Powiatu Krakowskiego. Podczas spotkania omówiono propozycję 

porozumienia z gminami w zakresie finansowania, raportowania oraz rozliczania 

środków otrzymanych z budżetu państwa, związanych z pomocą udzielaną 

uchodźcom z Ukrainy, którzy schronili się w wyznaczonych obiektach gminnych 

lub obiektach prywatnych zgłoszonych do Wojewody Małopolskiego.

 18 marca odbyła się wideokonferencja Skarbnika Powiatu Krakowskiego ze 

skarbnikami gmin z terenu powiatu. Tematem spotkania było min. omówienie 

propozycji porozumienia z gminami w zakresie sposobu finansowania, 

raportowania oraz rozliczania środków otrzymanych z budżetu państwa, na 

zapewnienie schronienia uchodźcom z Ukrainy w wyznaczonych obiektach 
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gminnych lub obiektach prywatnych zgłoszonych przez gminy do Wojewody 

Małopolskiego.

 18 marca wziąłem udział w promocji książki pn. „Krakowiacy, lachy, Górale – stroje 

wsi małopolskiej” poświęconej strojom Krakowiaków Zachodnich. Spotkanie 

zostało zorganizowane przez Małopolskie Centrum Kultury „Sokół” z Nowego 

Sącza w Centrum Integracji Społecznej w Zielonkach.

 22 marca po raz kolejny uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorami Szkół i 

Przedszkoli z terenu Gminy Zielonki, na którym dyskutowano na temat bieżącej 

sytuacji związanej z rekrutacją do szkół dzieci pochodzących z Ukrainy.

 23 marca uczestniczyłem w Posiedzeniu Komisji Doraźnej ds. Poprawy Jakości 

Powietrza SMK. Podczas posiedzenia dyskutowano nt. bieżącej sytuacji w 

zakresie działań na rzecz poprawy jakości powietrza. Przedstawiony został plan 

działania w zakresie wdrażania projektów w ramach poddziałania 4.4.1 RPO WM 

2014-2020 (wymiana pieców węglowych).

 23 marca w Małopolskim Urzędzie Wojewódzkim podpisałem umowę z Wojewodą 

Małopolskim Panem Łukaszem Kmitą, na dofinansowanie przebudowy drogi 

gminnej nr K601501 w Boleniu. Dofinansowanie uzyskane w ramach Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg wyniesie 50 proc. inwestycji. Zakres prac 

dofinansowanego zadania to budowa chodnika na długości 489,5 m wzdłuż ul. 

Jana Matejki w Boleniu wraz z budową odwodnienia na odcinku 419,5 m. Koszt 

zadania objętego wnioskiem to 1 952 623,89 zł, a wysokość dofinansowania to 

976 311 zł.

 23 marca uczestniczyłem w spotkaniu z Wicestarostą Powiatu Krakowskiego 

Panem Arkadiuszem Wrzoszczykiem oraz Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatu 

Krakowskiego Panem Jackiem Grygą. Podczas spotkania dyskutowano min. nt. 

rozbudowy drogi 2155K w Młodziejowicach, przebudowy drogi 2158K w 

miejscowości Bibice oraz finansowaniu remontu drogi powiatowej w Grębynicach.

 24 marca przeprowadziłem w spotkanie z przedstawicielami firmy INSBUD z 

Tarnowa – wykonawcą kanalizacji na terenie gminy, w temacie waloryzacji umowy.

 28 marca uczestniczyłem w posiedzeniu Powiatowego Zespołu Zarządzania 

Kryzysowego organizowanym w formie wideokonferencji z wójtami i burmistrzami 

gmin Powiatu Krakowskiego. Tematem spotkania była min. bieżąca sytuacja 

związana z konfliktem zbrojnym na Ukrainie oraz przygotowanie się do relokacji 

uchodźców.
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 28 marca Urząd Pracy Powiatu Krakowskiego zorganizował spotkanie z 

Kierownikami Miejskich/Gminnych Ośrodków Pomocy Społecznej. Celem 

spotkania było wypracowanie wspólnych założeń współpracy mających na celu 

pomoc w znalezieniu zatrudnienia uchodźcom z Ukrainy.

 29 marca wziąłem udział w posiedzeniu Nadzwyczajnego Walnego Zebrania 

Członków SMK. Podczas spotkania dyskutowano m.in. nt. Planu Zrównoważonej 

Mobilności Metropolii Krakowskiej oraz nt. postępu prac nad planem działania 

dotyczącym rozwoju współpracy i inwestycji w zakresie rozwoju gospodarczego 

Metropolii Krakowskiej.

 30 marca uczestniczyłem w Forum Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów 

Małopolski, które odbyło się w TAURON Arena Kraków. Tematem spotkania były 

zagadnienia związane z pomocą uchodźcom z Ukrainy. Poruszono również 

kwestie problematyki Programu Ochrony Powietrza. Dyskutowano jak obniżyć 

koszty energii elektrycznej i cieplnej w samorządzie.

 W okresie sprawozdawczym przez cały czas działał wewnętrzny Sztab Kryzysowy 

zwołany w związku z wojną na Ukrainie. W tym samym czasie odbyłem kilkanaście 

spotkań z mieszkańcami Gminy Zielonki.

INFORMACJE:

1. Na terenie gminy prowadzone są kontrole spalania w piecach za pomocą dronów. 

Kontrole z powietrza odbywają się po godz. 16.00 i prowadzone są przez 

uprawnionych pracowników Urzędu Gminy Zielonki w asyście policji. W tym 

sezonie grzewczym skontrolowano z powietrza 209 nieruchomości, nałożono 6 

mandatów.

2. Od 5 marca do 26 listopada w każdą sobotę w godzinach 10.00–18.00 działać 

będą Punkty Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych. Punkty są 

zlokalizowane: w Węgrzcach przy ul. B5 na terenie przy boisku sportowym i w 

Zielonkach przy ul. Krakowskie Przedmieście na granicy z Trojanowicami (obok 

sklepu Lewiatan). Aby oddać odpady w Punkcie PSZOK należy mieć ze sobą kartę 

do Punktów Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych, która jest 

potwierdzeniem wnoszenia opłaty za śmieci w naszej gminie.

3. W ostatni dzień karnawału tradycyjnie od ponad ćwierćwiecza w gminie Zielonki 

podsumowywany jest miniony rok i odbywa się gala rozdania nagród 

samorządowych gminy Zielonki, czyli „Śledzik u Wójta”. Niestety gala po raz drugi 

z rzędu nie odbędzie się, jednak przygotowaliśmy film podsumowujący działania 
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gminy w 2021 roku – od śledzika do śledzika. Zapraszam na film udostępniony na 

stronie internetowej www.zielonki.pl.

4. Od 29 marca w ramach prac dla zadania „Zaprojektowanie i budowa drogi 

ekspresowej S52 odc. Północna Obwodnica Krakowa: węzeł Modlnica – węzeł 

Kraków Mistrzejowice (bez węzła)” zostały wprowadzone zmiany w organizacji 

ruchu na ul. Krakowskie Przedmieście w Zielonkach (DW794) pomiędzy 

przystankami „Zielonki Skrzyżowanie” i „Zielonki Urząd Gminy”. Ruch kołowy 

samochodów skierowano na jezdnię tymczasową, która będzie funkcjonować do 

czasu zakończenia inwestycji (wg planu: lipiec 2023 r.).

5. Od 1 kwietnia można składać wnioski do ZUS o dofinansowanie obniżenia opłaty 

za pobyt dziecka w żłobku, klubie dziecięcym lub u dziennego opiekuna 

finansowany z budżetu państwa. ZUS będzie realizował dofinansowanie tj. 

przyjmował wnioski i realizował wypłaty. Jeżeli wniosek o ustalenie prawa do 

dofinansowania zostanie złożony w terminie 1 kwietnia – 31 maja 2022 r. to prawo 

do dofinansowania zostanie ustalone od 1 stycznia 2022 r. Dofinansowanie 

przysługuje na dzieci uczęszczające do żłobka, klubu dziecięcego lub dziennego 

opiekuna i nieobjęte rodzinnym kapitałem opiekuńczym (obejmuje drugie i kolejne 

dziecko w wieku między 12. a 36. miesiącem życia). Wysokość dofinansowania to 

400 zł miesięcznie na dziecko, ale nie więcej niż wysokość opłaty ponoszonej 

przez rodzica za pobyt dziecka. Poprzez ww. opłatę rozumie się miesięczną opłatę 

ponoszoną przez rodzica z uwzględnieniem przyznanych zniżek. Do opłaty za 

pobyt dziecka nie wlicza się opłaty za wyżywienie. Dofinansowanie będzie 

przekazywane bezpośrednio na rachunek bankowy podmiotu prowadzącego 

instytucję opieki z przeznaczeniem na obniżenie opłaty rodzica za pobyt dziecka. 

Dofinansowanie przysługuje bez względu na osiągnięty przez rodzica dochód.

6. 10 kwietnia w Niedzielę Palmową na Rynku w Bibicach będzie można zobaczyć 

Pucheroki i posłuchać ich oracji podczas Gminnego Przeglądu Pucheroków.

INFORMACJE DLA MIESZKAŃCÓW GMINY ZIELONKI I OBYWATELI UKRAINY W 

ZWIĄZKU Z KONFLIKTEM ZBROJNYM:

 Świadczeniami z zakresu opieki socjalnej dla obywateli Ukrainy, którzy wjechali na 

terytorium Rzeczypospolitej Polskiej od 24 lutego 2022 roku, bezpośrednio z 

terytorium Ukrainy w związku z działaniami wojennymi prowadzonymi na terenie 

tego państwa zajmować się będzie Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Zielonkach. Informuję, że rozpoczęto przyjmowanie wniosków o wypłatę 
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jednorazowego świadczenia pieniężnego w wysokości 300 zł na osobę, o którym 

mowa w art. 31 ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Świadczenie jest 

przeznaczone na utrzymanie, w szczególności pokrycie wydatków na żywność, 

odzież, obuwie, środki higieny osobistej oraz opłaty mieszkaniowe. Pomoc 

skierowana jest dla obywateli Ukrainy, którzy przekroczyli granicę od 24 lutego i 

którzy zostali wpisani do rejestru PESEL. Wniosek o wypłatę świadczenia składa 

osoba uprawniona, jej przedstawiciel ustawowy, opiekun tymczasowy albo osoba 

sprawująca faktyczną pieczę nad dzieckiem.

 Każdemu podmiotowi i osobie prowadzącej gospodarstwo domowe, który zapewni 

zakwaterowanie i wyżywienie obywatelom Ukrainy, może być przyznane na jego 

wniosek, świadczenie pieniężne z tego tytułu nie dłużej niż za okres 60 dni. 

Instytucją, która będzie koordynowała przyjmowanie tzw. wniosków pobytowych za 

przyjęcie pod swój dach uchodźców z Ukrainy (40 zł/os./dzień) w gminie Zielonki 

będzie Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. Opublikowano już rozporządzenie 

ze wzorem wniosku, który jest dostępny również na stronie internetowej 

www.zielonki.pl.

 Od 26 marca 2022 roku Zakład Ubezpieczeń Społecznych umożliwił składanie 

wniosków o przyznanie świadczenia wychowawczego przez obywateli Ukrainy. O 

wskazane świadczenie, znane pod nazwą „500+”, Ukraińcy będą mogli 

wnioskować w ich ojczystym języku za pośrednictwem elektronicznej platformy 

ZUS. Aby otrzymać przysługujące na każde dziecko w rodzinie do 18. roku życia 

świadczenie, należy złożyć elektronicznie wniosek do ZUS, aby to zrobić należy 

posiadać numer PESEL, profil zaufany i konto w banku. Odpowiednie wnioski w 

języku ukraińskim będzie można składać tylko elektronicznie przez Platformę 

Usług Elektronicznych (PUE) ZUS.

 Od środy 16 marca obywatele Ukrainy, którzy wjechali na terytorium 

Rzeczypospolitej Polskiej od 24 lutego 2022 roku, bezpośrednio z terytorium 

Ukrainy w związku z działaniami wojennymi prowadzonymi na terenie tego 

państwa, mogą wnioskować o numer PESEL i status UKR, który pozwoli na 

realizację szeregu usług publicznych; a także stworzenie profilu zaufanego. 

Wniosek w formie papierowej, podpisany przez wnioskodawcę, należy złożyć 

osobiście w dowolnym urzędzie gminy lub miasta (nie ma rejonizacji). Terminy 

wizyt w Referacie Spraw Administracyjnych związanych z nadaniem numeru 
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PESEL dla obywateli Ukrainy są już zajęte do 10 kwietnia 22 br. W najbliższych 

dniach na stronie internetowej www.zielonki.pl zostanie uruchomiona elektroniczna 

możliwość zapisu.

 Od 17 marca uchodźcy z Ukrainy mają możliwość wykonania w Urzędzie Gminy 

Zielonki zdjęcia do dokumentów.

 Od 18 marca uchodźcy z Ukrainy mają możliwość założenia indywidualnego konta 

bankowego (złotówkowego i walutowego) w Santander Bank (w Urzędzie Gminy 

Zielonki I piętro, pokój 204).

 26 lutego uruchomiliśmy również zbiórkę finansową przeznaczoną na pomoc 

uchodźcom z Ukrainy, którzy przebywają na terenie naszej Gminy. Mieszkańców 

chcących wesprzeć ten cel zachęcamy do wpłat na Stowarzyszenie Rozwoju 

Gminy Zielonki nr konta do zbiórki: 14191010482114440134930002 z dopiskiem 

„Pomoc uchodźcom z Ukrainy”. Aktualnie nie prowadzimy zbiórki rzeczowej. Za 

dokonane już wpłaty bardzo dziękujemy.

1. Od początku trwania konfliktu zbrojnego na Ukrainie tworzymy bazę wiedzy o 

możliwości wsparcia dla Uchodźców, którą deklarują mieszkańcy naszej Gminy. 

Zachęcam do zgłaszanie wszelkiego rodzaju chęci pomocy poprzez wypełnienie 

specjalnie przygotowanej w tym celu ankiety i przesłanie jej na ug@zielonki.pl z 

dopiskiem POMOC UKRAINIE.

Podjęto zarządzenia:

1. ZARZĄDZENIE NR 33/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 LUTEGO 2022 

ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały 

budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy 

Zielonki na rok 2022, w związku z Uchwałą Nr XXXVI/9/2022 Rady Gminy Zielonki 

z dnia 24 lutego 2022 roku.

2. ZARZĄDZENIE NR 34/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 LUTEGO 2022 

ROKU w sprawie wyznaczenia osoby odpowiedzialnej za utrzymywanie kontaktów 

z podmiotami krajowego systemu cyberbezpieczeństwa.

3. ZARZĄDZENIE NR 35/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI z dnia 25 lutego 2022 r. w 

sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2022.

4. ZARZĄDZENIE NR 36/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 25 LUTEGO 2022 

ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały 

budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy 

Zielonki na rok 2022, w związku z Zarządzeniem Nr 35/2022 Wójta Gminy Zielonki 
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z dnia 25 lutego 2022 roku.

5. ZARZĄDZENIE NR 37/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 25 LUTEGO 2022 

ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których 

organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022.

6. ZARZĄDZENIE NR 38/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 LUTEGO 2022 

ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały 

budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022 w związku z decyzjami kierowników 

jednostek organizacyjnych Gminy.

7. ZARZĄDZENIE NR 39/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 MARCA 2022 

ROKU w sprawie wypłaty odszkodowania - za nieruchomości oznaczone jako 

działki ewidencyjne nr 61/3, 360/5, 359/2 obręb Bibice, jednostka ewidencyjna 

gmina Zielonki, przejęte na rzecz Gminy Zielonki, będącą obecnie własnością 

Gminy Zielonki.

8. ZARZĄDZENIE NR 40/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI z dnia 2 marca 2022 r. w 

sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2022.

9. ZARZĄDZENIE NR 41/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 2 MARCA 2022 

ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały 

budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy 

Zielonki na rok 2022, w związku z Zarządzeniem Nr 40/2022 Wójta Gminy Zielonki 

z dnia 2 marca 2022 roku.

10. ZARZĄDZENIE NR 42/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 3 MARCA 2022 

ROKU w sprawie: ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, 

położonej w obrębie Przybysławice, gminie Zielonki, przeznaczonej do sprzedaży 

w trybie przetargu ustnego nieograniczonego.

11. ZARZĄDZENIE NR 43/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 MARCA 2022 

ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których 

organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022.

12. ZARZĄDZENIE NR 44/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 MARCA 2022 

ROKU w sprawie: nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w 

obrębie Trojanowice, gmina Zielonki.

13. ZARZĄDZENIE NR 46/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 09 MARCA 2022 

ROKU w sprawie wprowadzenia procedury zarządzania incydentami 

cyberbezpieczeństwa.

14. ZARZĄDZENIE NR 47/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 MARCA 2022 
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ROKU w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w 

obrębie Januszowice, gmina Zielonki.

15. ZARZĄDZENIE NR 48/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 16 MARCA 2022 

ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2022 rok.

16. ZARZĄDZENIE NR 49/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 16 MARCA 2022 

ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały 

budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy 

Zielonki na rok 2022, w  związku z Zarządzeniem Nr 48/2022 Wójta Gminy 

Zielonki z dnia 16 marca 2022 roku.

17. ZARZĄDZENIE NR 50/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 MARCA 2022 

ROKU w sprawie organizacji oddziałów przygotowawczych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez gminę Zielonki, w roku szkolnym 2021/2022.

18. ZARZĄDZENIE NR 52/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 MARCA 2022 

ROKU w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości stanowiących mienie 

komunalne Gminy Zielonki, położonych w obrębie Węgrzce, przeznaczonych do 

oddania w najem.

19. ZARZĄDZENIE NR 53 /2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 MARCA 2022 

ROKU w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości 

położonej w obrębie Bibice, gmina Zielonki.

Wójt A. Kuźniarski uzupełnił sprawozdanie o kwestie związane ze zbiórką finansową 

przeznaczoną na pomoc uchodźcom z Ukrainy. Radna R. Kosno – zapytała o to, czy 

gmina otrzymała już dofinansowanie od wojewody z przeznaczeniem na pomoc 

obywatelom Ukrainy. Wójt A. Kuźniarski poinformował o podpisanych porozumieniach w 

tej sprawie oraz wpływie pierwszych faktur, po którym zostaną uruchomione środki 

finansowe.

Radny D. Dragosz poprosił o przekazanie informacji dla osób, które oddają odpady 

wielkogabarytowe, w szczególności fotele, sofy, materace, aby zabezpieczali je przed 

deszczem. Namoknięte meble ważą o wiele więcej i gmina płaci za puste kilogramy. 

Radny zwrócił się także z pytaniem dotyczącym przepisów drogowych i odległości jaka 

winna być zachowana pomiędzy zabudowaniami, a przebiegiem trasy (drogi) budowanej 

Północnej Obwodnicy. Wójt B. Król – z tak szczegółowym zapytaniem należy wystąpić do 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad.

Ad 8. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Wójt B. Król wraz z Przewodniczącym M. Golanko wręczyli pamiątkowe, jubileuszowe 
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dyplomy sołtysom Marcie Sadzik z Januszowic oraz Aleksandrowi Taborowi z 

Przybysławic z okazji 10-lecia sprawowania funkcji sołtysa. Przewodniczący M. Golanko 

poinformował, że do Biura Rady Gminy wpłynęła informacja Wójta z przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Zielonki za rok 2021. Przypomniał również że 30 kwietnia 

upływa termin na złożenie oświadczenia majątkowego. Kolejna sesja zaplanowana jest 

na dzień 28 kwietnia 2022 r. 

Radna M. Listoś zapytała o procedurę składania wniosku o wypłatę świadczeń 

pieniężnych z tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy. 

Odpowiedzi udzieliła Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej M. Rajska 

informując, że wzory wniosków znajdują się na stronie internetowej Ośrodka.

Ad 9. Zamknięcie sesji.

Wójt B. Król oraz Przewodniczący M. Golanko przekazali zebranym na sesji oraz 

wszystkim mieszkańcom gminy życzenia świąteczne z okazji zbliżających się Świąt 

Wielkanocnych. Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący M. Golanko zamknął 

XXXVII sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023. Na tym protokół 

zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1. nr 1 lista obecności,

2. nr 2 podjęte uchwały.
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